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产品详情

2025美国奥兰多全球宠物用品展览会

GLOBAL PET EXPO 2025

展期：2025年3月19-21日

展馆：美国佛罗里达州奥兰多奥兰治县会议中心

主办：美国宠物用品协会（APPA）；美国宠物行业经销商协会（PIDA）

中国企业参展：福贸展会大鹏zpexpo

GPE展会详情：

GLOBAL PET EXPO美国奥兰多宠物展汇聚1000+家展商，其中300家为首-次参展，高达30%的首-
次参展企业比例，也让今年的奥兰多展有了更多更新值得期待的内容。在观众方面，连锁宠物店是去年
蕞大的新观众来源，其次是跨界而来的其他零售商。GPE奥兰多宠物展展商和观众都迎来了新高。我们
看到每个年龄段的人们都转向宠物寻求安慰，人宠之间的纽带变得前所未有的紧密，也催生出宠物行业
更多的创新。

STAMFORD, CONN. (April 11, ) – Attendees turned out in force for Global Pet Expo . The American Pet Products
Association (APPA) and Pet Industry Distributors Association (PIDA) hosted the pet industry’s premier
international event and kickoff for trade show season on March 22-24 at the Orange County Convention Center in
Orlando, Florida.



“It was thrilling to see more than 16,000 attendees across all categories of the pet industry come together for the
highly anticipated Global Pet Expo . We spent three days with our peers recognizing and celebrating our collective
achievements and collaborating on shared opportunities,” said APPA President and CEO Peter Scott. “From
invaluable networking events to education sessions from some of the most reputable experts in our field and more,
Global Pet Expo is more than a trade show: it’s where the pet care community comes to do business because it drives
ROI.”
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